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Zápis z jednání 
Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina č. 4/2021 

konaného dne 8. 9. 2021 
 
 

Přítomni: 

1. Nováková Hotařová Jana (místopředsedkyně) 6. Vaňková Magda 

2. Šimáček Petr 7. Burda Jan (předseda) 

3. Hedvičák Jaroslav 8. Kunst Milan 

4. Kerber Jan 9. Kastner Milan (tajemník) 

5. Staněk Petr  
 
Omluveni: 

1. Vopěnka Otto 4. Žák Petr 

2. Švaříček Jan 5. Limon Martin 

3. Sameš Petr  
 
Hosté: 

1. Břížďala Jan (člen rady kraje) 5. Kraus Pavel (MÚ Třebíč) 

2. Rázl Ondřej (OSH) 6. Ondráček Petr (MÚ Třebíč) 

3. Straka Luboš (VŠK KV) 7. Žák Vladimír (AS PROJECT) 

4. Sklenářová Jana (MÚ Třebíč) 8. Svoboda Martin (SK HS Třebíč) 
 
 
Program: 
1. Zahájení; 
2. Schválení programu a zápisu, (Bc. Jan Burda); 
3. Žádost na spolufinancování projektu „Zimní stadion města Třebíče“, (prezentace, Mgr. Jana 

Sklenářová); 
4. Projednání návrhu podpory nejvýznamnějších sportovních akcí v Kraji Vysočina na rok 2022, 

(Mgr. Ondřej Rázl); 
5. Příprava a projednání rozpočtu oddělení mládeže a sportu na rok 2022; (Ing. Milan Kastner); 
6. Diskuze, různé; 
7. Závěr. 
 

1. Zahájení 
J. Burda, předseda Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina (dále jen „Ksvč“) přivítal 
všechny přítomné a zahájil jednání. Dle počtu přítomných členů konstatoval, že Ksvč je 
usnášeníschopná. 
 

2. Schválení programu a zápisu 
Předseda přednesl návrh programu jednání, který byl 7 hlasy schválen. K zápisu z minulého 
jednání nebyly vzneseny žádné připomínky a byl 7 hlasy schválen. 
 

3. Žádost na spolufinancování projektu „Zimní stadion města Třebíč" 
P. Ondráček seznámil členy komise se záměrem rekonstrukce Zimního stadionu v Třebíči. 
Tato prezentace bude zaslána společně se zápisem: 
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 zahájení výstavby stadionu v roce 1956; 
 dokončení výstavby v roce 1959; 
 rozšíření stadionu 1977; 
 dílčí rekonstrukce 2000 – 2002, v tomto období stadion přechází do vlastnictví města. 

 
Současný stav: 

 dosluhující opláštění budovy a střešní plášť; 
 čpavkové chlazení představuje bezpečnostní a ekologické riziko; 
 současná kapacita je 5 tis. diváků (z toho je většina na stání); 
 nevyhovující hygienické zázemí a kapacita občerstvení; 
 nevyhovující je také zázemí a kapacita šaten a zázemí pro televizní techniku; 
 technicky jsou také zastaralé konstrukce a opláštění; 
 probíhají pouze dílčí opravy. 

 
Budoucí vize stadionu: 

 kapacita hlediště by měla být pro 2 400 sedících diváků, průměrná návštěvnost I. ligy je 
kolem 1 900 diváků; 

 rozměry hrací plochy budou splňovat pravidla IIHF; 
 temperovaný prostor hlediště; 
 nové komentátorské a novinářské zázemí; 
 výměna střešního a obvodového pláště; 
 nové chladící zařízení; 
 nové technologické instalace; 
 nově bude k dispozici 14 šaten; 
 uvažováno spolufinancování od: NSA ve výši 40 mil. Kč, Města Třebíč a Kraje Vysočina; 
 územní rezerva pro výstavbu parkovacího domu – celkem 174 míst. 

 
V. Žák seznámil členy komise s projektovou dokumentací stadionu: 

 vydané stavební povolení v roce 2020; 
 začátek stavby září 2022; 
 dokončení stavby srpen 2024; 
 celkové náklady budou činit 423 500 tis. Kč vč. DPH - jedná se o částky k roku 2020. 

 
M. Svoboda doplnil, že v současné době není využití stadionu celosezónní (technologická 
přestávka květen - červenec), ale samotný stadion a jeho plocha je po tuto dobu využíván pro 
suchou přípravu – umělá plocha. Využití stadionu je až 14 - 17 hod. denně. 
Za SK HST se připravuje celkem 13 mužstev od mužů po nejmenší přípravky. Zimní stadion je 
také využíván k přípravě dalších týmů z okolních měst. Celková spádovost pro přípravu dětí a 
mládeže je pro celý region KV. Dále je stadion využíván pro organizované bruslení ZŠ, SŠ, MŠ, 
veřejné bruslení (pro rodiče s dětmi a veřejnost). Mimo sezónu je stadion využíván na kulturní 
akce, výstavy, kongresy velkých společnostní, pro zahraniční návštěvníky. 
 
J. Kerber vznesl dotaz na rozpočet parkovacího domu. P. Kraus odpověděl, že cca 130 mil. Kč 
(studie je ale dva roky stará). Dále vznesl dotaz, zda kapacita stadionu nebude malá. 
M. Svoboda odpověděl, že kapacita bude odpovídat technickým možnostem a bude postačující. 
Varianta stavby nového stadionu byla zamítnuta. L. Straka vznesl dotaz na finanční částku, 
kterou má poskytnout Kraj Vysočina. J. Břížďala odpověděl, aby KV poskytl dotaci na 
individuální žádost, musí se jednat o strategický projekt nadregionálního významu. Předpoklad 
je cca 150 mil. Kč. 
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Usnesení 08/04/2021/Ksvč 
Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina 
doporučuje 
radě kraje zařazení projektu „Rekonstrukce zimního stadionu v Třebíči“ do Konkretizace 
opatření pro rok 2022 k Plánu rozvoje sportu v Kraji Vysočina pro roky 2018 – 2025 a jeho 
finanční podporu. 
Usnesení bylo přijato 7 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 

4. Projednání návrhu podpory nejvýznamnějších sportovních akcí v Kraji Vysočina 
na rok 2022 

O. Rázl seznámil členy komise s návrhem podpory významných akcí v Kraji Vysočina. Jedná se 
o akce s výrazně nadregionálním charakterem, akce s dlouhou tradicí nebo nové akce, které 
mají ambici být novou významnou akcí nebo akce, které nelze podpořit z jiných systémových 
dotačních titulů Kraje Vysočina. Dále přítomné blíže seznámil s jednotlivými akcemi uvedenými v 
předložených materiálech. V rozpočtu na rok 2022 je v této fázi přípravy rozpočtu počítáno na 
sportovní akce 2 030 tis. Kč a na automobilové soutěže – dotace na zajištění zdravotnické 
záchranné služby je navrženo 90 tis. Kč. 
 
Usnesení 09/04/2021/Ksvč 
Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina 
doporučuje 
radě kraje schválit Návrh podpory významných sportovních akcí v Kraji Vysočina na rok 2022. 
Usnesení bylo přijato 7 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 

5. Příprava a projednání rozpočtu oddělení mládeže a sportu na rok 2022 
M. Kastner okomentoval podkladový materiál. Materiál musí projít prvním čtením. Rozpočet je 
navržen v podobné struktuře jako pro rok 2021. Rozpočet bude předložen na prosincovém 
zasedání zastupitelstva kraje ke schválení. Letní olympiáda dětí a mládeže se z roku 2021 
posouvá na rok 2022 (celý cyklus Olympiády dětí a mládeže se z důvodu koronaviru posouvá). 
 
Usnesení 10/04/2021/Ksvč 
Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina 
bere na vědomí 
informace o přípravě a projednání rozpočtu oddělení mládeže a sportu na rok 2022. 
Usnesení bylo přijato 7 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 

6. Diskuze, různé 
V průběhu jednání tohoto bodu se dostavil člen komise P. Staněk. 
 
J. Břížďala informoval o přípravách FV na rok 2022: 
„Sportoviště“ – předběžná alokace 4,5 mil. Kč (3,5 mil. Kč na sportoviště, 0,5 mil. Kč na 
klubovny a 0,5 mil. Kč na tábořiště); 
„Program Celoroční aktivity handicapovaných“ – předběžná alokace 500 tis. Kč; 
„Program Krajská centra talentované mládeže“ – předběžná alokace 8 mil. Kč; 
„Program Účast na mistrovství Evropy a světa“ a „Program pořádání mistrovství ČR, 
Evropy, světa a světového poháru“ – předběžná alokace 1 mil. Kč (zahrnuto do jednoho 
programu se dvěma podprogramy; 
„Program Postupové soutěže a přehlídky pro děti a mládež“ – předběžná alokace 0,5 mil. 
Kč; 
„Sportujeme a volný čas“ – předběžná alokace 5 mil. Kč; 
„Učební pomůcky pro talentovanou mládež“- předběžná alokace 1 mil. Kč. 
Program „Jednorázové akce“ bude sloučen s programy ze sociální, kulturní a společenské 
oblasti (za oblast školství bude navrhován 1 mil. Kč). 
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Přítomní členové komise se jednotně shodli na ponížení částky u Programu „Jednorázové akce“ 
za oblast školství a posílit Program „Sportujeme a volný čas“. 
 
Na příštím zasedání komise budou projednávána tato témata: 
Rozpočet oddělení mládeže a sportu na rok 2022; 
Programy Fondu Vysočiny na rok 2022. 
 
Termín příštího zasedání byl stanoven na středu 20. října 2021 od 14.00 hodin v sídle 
Krajského úřadu Kraje Vysočina, Žižkova 57, Jihlava, zasedací místnost B 3.15. 
 

7. Závěr 
Jan Burda poděkoval přítomným za aktivní účast a ukončil jednání. 
 
 
 
 
Bc. Jan Burda 
předseda Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina 
 
 
 
 
 
Ing. Milan Kastner 
tajemník Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina 
 
 
 
 
Zpracovala a zapsala: Eva Oulehlová 13. září 2021 


